
                      
MOTIE  6

Agendapunt:   

Onderwerp: bestrijding eikenprocessierups

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen op 2019 ,

Gehoord de beraadslaging,

constateert dat:
 De eikenprocessierups, die voornamelijk in eikenbomen zit, voor steeds meer overlast zorgt, 

ook in tuinen en woonwijken waardoor inwoners van Barneveld soms een groot deel van de 
zomerperiode niet buiten kunnen zitten; 

 de eikenprocessierups schadelijk is voor de volksgezondheid en de overlast economische 
gevolgen kan hebben voor o.a. (fiets)toerisme;

 de eikenprocessierups een probleem is voor de volksgezondheid, dierenwelzijn en 
voedselveiligheid en er in het verleden niet gezorgd is voor een mix aan boomsoorten maar 
dat er (te) veel eikenbomen zijn geplant;

 het verwijderen van eikenbomen en het planten van nieuwe bomen zorgt voor meer 
diversiteit;

 de kosten voor het verwijderen hoog zijn en de capaciteit om te verwijderen laag is en de 
gemeente Barneveld teveel afhankelijk is van beperkte externe en dure capaciteit;

Verzoekt het college:
1. een voorstel voor te leggen aan de raad om in de APV een verbod op te nemen tot het 

planten van bomen die overlast veroorzaken van de eikenprocessierups
2. in dit voorstel ook een vrijstelling op te nemen voor het kappen van niet monumentale 

eikenbomen waarin de eikenprocessierups voor overlast zorgt, met de verplichting een 
nieuwe boom (niet eik) te planten;

3. te onderzoeken welke investeringen en welke jaarlijkse kosten er zijn als de bestrijding van 
de eikenprocessierups in eigen beheer wordt uitgevoerd en de raad daarover te informeren;

4. met een actieplan te komen om eikenbomen die op plaatsen staan waar veel overlast is zoals 
zwembaden, scholen, verzorgingstehuizen e.d. te kappen en te zorgen voor nieuwe aanplant 
(van andere bomen dan eiken),

en gaat over tot de orde van de dag.
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